
STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL  
 

Møte: 2019/10 

Tidspunkt: Tirsdag 12.11.2019 kl 20:00 

Sted: Klasserommet Malvikhallen 

Tilstede: Kristian Arntsen, Beate Simavik, Stig Roar Aasgård, Heidi Gulbrandsen, Karl Sigmund Hagen, 

Vidar Furu, Berte Brevik Vaag 

Fravær: Martin Finholt (deltok på en sak på telefonen) 

Agenda: 

2019/86 Besøk fra VHK, orientering om trenerressurs  Petter Storhaug  

2019/87 Åpning av møtet, godkjenning av referat, saker til 
eventuelt 

Beate V 

2019/88 Budsjettprosessen 2020 Karl Sigmund O 

2019/89 Prosess videre – visjon og verdier Beate O 

2019/90 Orientering fra Sportslig Stig Roar O 

2019/91 Orientering fra Malvik håndballcup Vidar O 

2019/92 Referat fra møte i hovedlaget Kristian  O 

2019/93 Diverse (bildetaking, dropbox/teams, medlemsnett) Heidi  O 

2019/94 Informasjon fra sponsor Martin O 

2019/95 Eventuelt Alle  

 

 

SAK  ANSVAR FRIST 

2019/86 Orientering rundt trener Augustin, kapasitet og 
kvalifikasjoner. Malvik Håndball oppfordres til å benytte 
trenerressurs om behov. 

  

2019/87 Referat godkjent (V).   

2019/88 Gjennomgang av budsjett ved Karl Sigmund. Alle ser påp 
budsjettet og legger inn under eget ansvarsområdet i Teams. 
Saken følges opp på neste styremøte. 

  

2019/89 Avtalte å gjennomføre workshop med styret og SU i forkant av 
styremøte 3.12 (utsettes til januar). 

  

2019/90 Orientering fra Sportslig om Malvikakademiet og 
tilpasninger/nye grupper 

  



2019/91 Færre lag enn først antatt påmeldt til minicupen, men vi går 
fremdeles med overskudd. 68 påmeldte lag, hvorav 32 interne 
lag. 
Komite er godt i gang med planlegging og alt under kontroll. 

  

2019/92 Kort gjennomgang av referat fra møtet i hovedlaget.   

2019/93 - Vi beslutter å ikke organisere felles bildetaking av lag.  
- Felles flytting av innhold fra dropbox til teams 
- Orientering om status medlemsnett og avholdt 

opplæringsmøte 

  

2019/94 Martin deltar på telefon. Har deltatt på sponsorgruppemøte 
med hovedlaget, arbeid med å få på plass en sponsor. 

  

2019/95 Årsmøte besluttes avholdt siste uka i februar. Forberedelser 
gjøres i desember og januar. 

  

 

 

 


